

# Huaxia South Chinese School Weekly News

## May 26, 2017

华夏中文学校的同学们，老师们和家长们，你们好！

大家好！本周没有中文学校。祝大家周末快乐！

下面是本周新闻：

1. 华夏南部中文学校即将举行 2017-2018 年度的校长和董事选举。以下是董事会决定的有关选举的几项事宜，恳请各位家长注意，并希望大家积极参与，尽力支持。

- 竞选投票日为 6 月 3 日，具体的投票流程安排将由选举委员会讨论决定后公布。
- 参加竞选校长或董事会成员申请截止日为 5 月 28 日。本次选举将产生校长一名，董事 3 名。参选的申请表格将选举委员会讨论决定后公布。
- 董事会委托刘大勇先生协调组织今年的选举工作，有意参加选举委员会帮助组织选举工作的家长，请在本周日 5 月 7 日前联系刘大勇先生，或电邮 [election@hxsouth.org](mailto:election@hxsouth.org)。

作为华夏大家庭的一员，每年的选举是表达您的意见和参与学校建设最好机会。学校鼓励家长们参加竞选校长和董事，共同为我们的孩子营造一个学习、了解和体会中国文化和语言的好环境。

2. 年度烧烤本周 PTA 继续微信群接受报名卖票。

时间：6 月 3 日 4:45PM - 7:30PM

地点：Holmdel Park Top Hill

BBQ 当天会有 Mini Market（孩子们可以拿玩具、数据和卡片互相交换或现金交易）和包粽子的活动。

3. 华夏南部中文学校 2017—2018 新学年注册即将开始，下一学年在继续提高教学质量的同时，会开设更多孩子们的文体课程，敬请关注。

叶晶

华夏南部中文学校校长

2017 年 5 月 26 日

Hello Huaxia Students, teachers, and Parents,

School will be close this coming Saturday. Enjoy the long weekend!

Here's this week's news:

1. Huaxia South Chinese School will have the 2017-2018 School year of election for the principal and board members. Please see below for the key dates and some details about the election.

(1) The election date is 6/03/2017. The details on the schedule will be coming.

(2) For this election, one principal and three board members will be elected. If you have interest, please fill out the attached forms and send to [election@hxsouth.org](mailto:election@hxsouth.org) by 11:59 pm of May 28nd, 2017. Two Election candidate forms, one for the principal and one for board member were attached.

(3) Our board member Liu Dayong will be in charge of the election. If you want to join the Election Committee, please contact him before 05/07/2017, or email [election@hxshouth.org](mailto:election@hxshouth.org).

As a member of Huaxia South Chinese School, it is your right and opportunity to get involved in the whole process and voice your opinions. The school needs your support and participation in order to raise the level and status. Let's work together to generate an even better educational environment for our kids to learn Chinese language and culture and to have stronger and positive perception about China.

2. You can book BBQ tickets on our WeChat group now.

Time: June 3rd 4:45PM - 7:30PM

Location: Holmdel Park Top Hill

We will have mini market and learn to wrap Zongzi ( Chinese traditional food).

3. The registration for school year 2017-2018 will be start soon. The next year, we are not only still focus on improving education quality, but also provide more culture classes for our children. More details coming soon.

See you all this Saturday!

With Warm Regards,

Joyce Chau

HX South Chinese School Principal

5/26/2017